
1 
 

AB.0002.13.2015 

 

 
Protokół XIII/15 

 

XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2015 roku, która odbyła się 
w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 14

00
, a zakończono o godz. 15

30
. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 
 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Elżbieta Lisowska – Dyrektor Ośrodka Kultury w Młynarach 

 Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

 Pan Jan Radziszewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Młynarach 

 Pani Franciszka Jarosz – Dyrektor Przedszkola w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Marta Suprynowicz – Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 Pan Zbigniew Dabkiewicz – Kierownik Posterunku Policji 

 Ks. Grzegorz Wąsowski – Proboszcz Parafii Św. Piotra Apostoła 

 Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 
 

Otwarcia XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 
Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że Burmistrz Miasta i Gminy Młynary w dniu 27.11.2015 r. złożył 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

uchwały: 

 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
 

Wniosek został poddany pod głosowanie: 

 
Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady powiedziała, że Burmistrz Miasta i Gminy Młynary w dniu 27.11.2015 r. złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

uchwał w sprawie: 
 

a) opłaty targowej. 

 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

 
Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad:                                                                                    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06.11.2015 r.  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2015-2024, 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2015, 

c) zmiany uchwały nr XII/73/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2016, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Młynary listu intencyjnego 

o współpracy partnerskiej z Miastem Ladushkin w Obwodzie Kaliningradzkim Federacji 
Rosyjskiej, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

f) opłaty targowej. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony porządek 

obrad. 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym oraz w Biurze Rady. 
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Pod głosowanie poddała protokół Nr XII/15 z dnia 06.11.2015 r. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Burmistrza Marka Misztala 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

Pan Burmistrz Marek Misztal przedstawił sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. nie posiada kapitału 

na bieżące utrzymanie spółki. Spółka w comiesięcznych sprawozdaniach wykazuje straty. Konieczne 

będzie podniesienie ceny wody szacunkowo o 10% oraz ścieków o około 15%.  

 

Pani Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. Marta Suprynowicz powiedziała, że konieczne było 

zapewnienie pracownikom specjalistycznej odzieży, przeprowadzenie szkoleń BHP oraz nadanie 

uprawnień energetycznych. W spółce nie funkcjonowało niezbędne oprogramowanie prawne, co 

utrudniało pracę. Konieczne było również wyposażenie łazienek w niezbędny sprzęt. Teraźniejsza 

forma Wodociągów Młynarskich to spółka, uprzednio był to zakład budżetowy. Zakład budżetowy 

mógł być dotowany, spółka musi być samo dochodowa. Jeżeli spółka przez długi okres będzie 

wykazywała straty przestanie funkcjonować. Ponadto spółka przejęła pracowników na dotychczas 

obowiązujących zasadach wynagradzania. Jest to niekorzystne dla spółki, ponieważ pracownikom 

należą się trzynaste pensje, dodatkowe premie, odprawy pieniężne oraz nagrody jubileuszowe.  

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał, jakie działania zostały podjęte w celu zniwelowania powstających 

ubytków wody? 

 

Pani Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. powiedziała, że w tym okresie nie ma suszy, przez 

co nie ma dużego zapotrzebowania na pojenie, czy zasilanie wodą upraw, więc ubytki są mniejsze. 

Spółka nie bagatelizuje zgłoszeń o nielegalnym pobieraniu wody z hydrantu. Ponadto wiele 

nieruchomości nie jest opomiarowanych. Spółka stopniowo zakłada liczniki w tych nieruchomościach. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że spółka prawa handlowego funkcjonuje na innych 

zasadach niż zakład budżetowy, gdzie są wpływy i wypływy. W spółce prawa handlowego dodatkowo 

występują koszty związane z amortyzacją, jest inny sposób rozliczania. Wynik finansowy oraz bilans 

spółki również określa się w inny sposób. 

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że działania powinny być rozpoczęte od wewnętrznego 

uporządkowania spółki, od uregulowania kwestii wspomnianych wynagrodzeń pracowników spółki,  

w następnej kolejności powinniśmy się zastanawiać nad podniesieniem opłaty za wodę oraz ścieki.  
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Pani Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. odpowiedziała, że uregulowanie kwestii wynagrodzeń 

pracowników spółki jest w trakcie realizacji. Spółka jest zobowiązana do wypłaty części 

wynagrodzeń. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal wyjaśnił, że stawka opłaty za wodę oraz ścieki przez kilka lat nie była 

podnoszona. Gdyby stawka wzrastała systematycznie chociaż o poziom inflacji, planowana podwyżka 

nie byłaby odczuwalna dla mieszkańców. 

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że w pierwszej kolejności należałoby skalkulować podwyżkę, 

nie zakładając wzrostu stawki o 10%. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że podany wzrost stawki o 10% jest szacunkowy. 

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że spółka powinna wprowadzić ogólne mechanizmy. Należy 

uregulować kwestie opomiarowania, które powinny być jednakowe dla wszystkich. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal powiedział, że założenie jest takie, aby wszystkie gospodarstwa były 

opomiarowane licznikami.  

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie interpelacji 

do Burmistrza. 

 

Radny Karol Jóźwiak złożył wniosek o naprawdę drogi Sąpy-Warszewo-Zastawno. 

Radny Karol Jóźwiak złożył wniosek o zoptymalizowanie w przyszłym semestrze roku szkolnego 

kursu autobusu, wykorzystując możliwość przejazdu przez nowoodremontowany most 

w miejscowości Zastawno. 

Radna Halina Gajewska złożyła wniosek o naprawę drogi Gardyny-Kraskowo. 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, na kiedy zaplanowany jest remont chodnika przy ulicy 

Osińskiego w Młynarach? 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że inwestycja planowana jest na 2017 r. 

Radna Anna Maciuszonek zgłosiła wniosek o remont chodnika przy ulicy Warszawskiej 

w Młynarach. 

Ad. pkt. 6 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Młynary 

na lata 2014-2024 komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Młynary na lata 2014-2024? 
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Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/76/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2015-2024; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/76/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2015 

komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Miasta i Gminy Młynary na rok 2015? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/77/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na rok 2015; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/77/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/2015 Rady Miejskiej 

w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2016 komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XII/73/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2016? 
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Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/78/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2016; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/78/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Młynary 

listu intencyjnego o współpracy partnerskiej z Miastem Ladushkin w Obwodzie Kaliningradzkim 

Federacji Rosyjskiej komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Gminę Młynary listu intencyjnego o współpracy partnerskiej z Miastem Ladushkin 

w Obwodzie Kaliningradzkim Federacji Rosyjskiej? 

Żadnych pytań więcej nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/79/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Młynary listu intencyjnego o współpracy partnerskiej z Miastem Ladushkin w Obwodzie 

Kaliningradzkim Federacji Rosyjskiej; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/79/2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę  za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/80/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę  za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/80/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie opłaty targowej komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie opłaty targowej? 

Żadnych pytań więcej nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/81/2015 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 27.11.2015 r. w sprawie opłaty targowej; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XIII/81/2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 7 

 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji. 

 

Ad. pkt. 8 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcieliby złożyć jakieś oświadczenie lub poruszyć sprawy 

różne? 
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Radna Małgorzata Dzięcioł powiedziała, że występują faktyczne zniszczenia drzew przez bobry. 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że usuwanie żeremi następuje na wniosek. Istnieje także 

możliwość złożenia wniosku do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o pokrycie szkód. 

 

Radny Karol Jóźwiak złożył wniosek o utrzymywanie w należytym porządku drogi nr 505, 

wykaszanie przy rowach oraz odkrzaczanie pasa drogowego. 

 

Sołtys sołectwa Zastawno, Pani Beata Kmito zapytała, na jakim etapie jest udzielenie odpowiedzi na 

wniosek o wycięcie drzewa (jesion) w miejscowości Zastawno? 

 

Sołtys sołectwa Zastawno, Pani Beata Kmito zapytała, czy jest możliwość wycięcia drzew rosnących 

przy drodze nr 505 z  miejscowości Zastawno w kierunku miasta Elbląg, które utrudniają przejazd? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że inwestycja związana z drogą nr 505 planowana jest 

na przyszły rok. 

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że droga w kierunku miasta Elbląg przez miejscowość 

Majewo jest bardzo wąska, a dodatkowe zakrzaczenie pobocza utrudnia przejazd. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że wystosuje kolejne pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych o należyte utrzymanie drogi i pobocza. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Magdalena Skowrońska 

 

 

 


